
Årsmöte 29 mars 2023

Här är en sammanfattning från årsmötet som hölls i klubbhuset.

Mötets öppnande
Peter Sielk hälsade alla välkomna till Haninge Motorklubbs 64:e årsmöte.

Röstlängd
Klubben har 340 betalande medlemmar, av dom var 42 på plats.

Mötesfunktionärer
Magnus Edsäter valdes till mötesordförande, Åsa Lindgren till sekreterare.

Verksamheten 2022
Med några tillägg godkändes verksamhetsberättelsen.  
Den finns att läsa på hemsidan.

Vår kassör Yngve Ekberg redogjorde för 2022 års ekonomiska utfall.

På intäktssidan finns flera glädjeämnen: 
•  MC-sektionen har bra intäkter från tävlingar, servering och träningar. 
•  Vår snötipp är mycket lönsam. 
•  Anbudsavgifterna på Folkracetävlingen ger en bra inkomst.

Utgiftssidan belastas dessvärre av ökade kostnader för el och drivmedel.

Han kunde till sist konstatera att klubben har en bra ekonomi och en 
välfylld kassa. Årsmötet godkände därmed den ekonomiska rapporten.

Revisonsberättelse
Åke Trygg föredrog revisorernas berättelse. Revisorerna anser att  
ekonomin har hanterats på ett bra sätt och rekommenderade att styrelsen 
skulle ges ansvarsfrihet för verksamhetsåret. Det godkändes av årsmötet.

Medlemsavgift
Styrelsen föreslog oförändrade medlemsavgifter. Årsmötet höll med.

Hedersmedlemmar
Som tack för långvarigt och flitigt arbete för klubben utsågs fem nya  
hedersmedlemmar: Åsa Lindgren, Yngve Ekberg, Anders Norberg,  
Catrin Liljegard och Bertil Örtenstrand.

Listan över alla hedersmedlemmar finns på hemsidan.

Verksamhetsplan och budget 2023
Tre tävlingar är planerade: 
•  Supercupen i Rallycross 13-14 maj 
•  Caravanhallen Cup i Folkrace 2-3 september 
•  Luciaracet i Enduro 17 december

Fastställda medlemsavgifter

Junior: 150:- 
Senior: 350:- 
Familj: 500:-



Yngve presenterade en budget för 2023 som balanserar på ungefär samma 
resultat som för 2022. 

Han påpekade dock att många poster är svåra att förutse.  
Hur mycket snö kommer att tippas, vad händer med elpriserna?

Val av styrelse
Valberedningen föreslog omval av Åsa Lindgren, Yngve Ekberg och  
Marcus Falk som ordinarie ledamöter.

Som ny suppleant efter Ulf Andersson förslogs Håkan Jäverskog.

Mötet fastställde valberedningens förslag.

Revisorer
De tre revisorerna, Åke Trygg, Ilona Hallberg och Anneli Agerheim  
omvaldes.

Valberedning
Jonas Fornander omvaldes som sammankallande  i valberedningen.  
Till nya ledamöter utsågs Peter Asplund och Jocke Södergren.

Motorsportdiskussion
Det fanns mycket att prata om, bland annat: 
•  Crossskolans finansiering 
•  Sponsorer och avtal 
•  Brist på tävlingsledare och tekniker 
•  Ersättning till träningslärare i Motocross 
•  Ersättning till aktiva förare

Till sist
Peter Sielck tackade Magnus för ett väl genomfört möte, tackade alla 
närvarande för visat intresse och avslutade mötet.

Styrelsen 2023

Peter Sielck, ordförande 
Mats Eriksson, vice ordförande 
Åsa Lindgren, sekreterare 
Yngve Ekberg, kassör 
Anders Norberg, ledamot 
Marcus Falk, ledamot 
Jessica Appelkvist, ledamot 
Björn Andersen, suppleant 
Håkan Jäverskog, suppleant

HYTRANS AB

STORT TACK TILL VÅRA SPONSORER


